
 

 
 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde for Skals/Ulbjerg skolefællesskab 
 

Dato: 12/12 2022 
Tidspunkt: kl. 18.30-22.00  
Sted: Ulbjerg Skole 
Mødeleder:  
Bestyrelsesformanden 
Sekretariat/referent:  
Referent: Ivan Flarup Hansen el-
ler Dennis Villadsen  
 
18.30 – 20.00: Julefrokost 

Deltagere:      
Bent Aas Kjær, formand 
Max Klitgaard Sørensen, næstformand 
 
Karsten Jørgensen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
Anne Kirstine Libach Justesen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
Søren Larsen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
 
Steen Villekold, forældrerepræsentant Skals 
Esben Viborg, forældrerepræsentant Skals 
Michael Grove, forældrerepræsentant Skals 
 
Agnethe Kristiansen, medarbejderrepræsentant – lærer 
Christina Grøn, medarbejderrepræsentant – pædagog 
Kirsten Frederiksen, medarbejderrepræsentant - lærer 
Maj-Britt Bjerregaard, medarbejderrepræsentant – pædagog 
 
Kira Østergaard, formand Skals  
Kasper Gade, næstformand Skals 
Johanne Kildevæld Nielsen, formand Ulbjerg 
Lisa Grøn Sørensen, næstformand Ulbjerg 
 
Malene Holst Andersen – Skoleleder 
Dennis Bøjesen Villadsen – Pædagogisk leder 
Ivan Flarup Hansen – Pædagogisk afdelingsleder 
Thomas Mathias Madsen – Pædagogfaglig leder 
 
Suppleant: Casper Mogensen 
 
Fraværende:  
Stine Ingstrup, forældrerepræsentant Skals 

Dagsorden  
Overskrift og klassificering- er 
punktet til orientering (O), drøf-
telse (D), beslutning (B) eller et 
arbejdspunkt (A), 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Beskrivelse 
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster.  
 

1.  Godkendelse af 
dagsorden (B) 
 

20.00 
0 min 

Godkendelse af denne dagsorden. 
Denne dagsorden er principielt godkendt, ved udsendelse af 
den endelige dagsorden senest 4 dage før mødedato. 
 
Dagsorden godkendt 

2.  Godkendelse af re-
ferat (B) 

20.00 
0 min 

Referat fra november godkendt og underskrevet. 

3.  Meddelelser (O) 
- skoleledelsen 
- formanden 
- Ulbjerg Skole 

20.00 
10 min 

Elevrådet  
Ulbjerg. Vi har fået kr. 8000,- fra byrådsdagen til Disc Golf, 
Skals elevråd har fået kr. 2000,- til Spike Ball 



 

 
 

- Ulbjerg SFO 
- Ulbjerg BH 
- Skals Skole 
- Skals SFO 
- Skals Klub 
- ELEVRÅDET 

Ledelsen Vi har fået ansat en ny lærer i Skals, 60 ansøgere til 
stillingen. 
Elevrådet. Elevrådet i Ulbjerg har til elevrådenes byrådsdag 
søgt og fået kr. 8000,- til Disc Golf mens elevrådet i Skals har 
søgt of fået kr. 2000,- til Spike Ball. 
 
 
 
 
 

4.  De 7 minutter (O) 20.10 
10 min 

Indskoling Ulbjerg  
Indskoling Skals udskydes til januar-mødet 
 
Indskolingen fra Ulbjerg fortalte om deres arbejde med sund-
hed og trivsel i det daglige samt at videreføre i gode traditio-
ner om trivselsarbejdet. 
 
 

5.  Status og midtvejs-
evaluering af besty-
relsesarbejdet 

20.20 
20 min 

Løs snak om møderne og det daglige arbejde med bestyrel-
sen. Kan man komme til orde? Udnyttes tiden bedst muligt? 
Er der en god stemning på møderne? Andet? 
 
God stemning, alle kan komme til orde, vi har nogle gode mø-
der, selvom vi ikke altid er helt enige, når vi altid frem til gode 
beslutninger. Man glæder sig til at komme til møderne i be-
styrelsen. Det er rart at opleve, at der er gensidig respekt om 
de to matrikler og det arbejde der bliver udført. Perioden med 
skolestrukturdebatten har været meget spændende og hårdt 
arbejde. Vi kunne godt bruge mere tid på udviklingsarbejde, 
gruppearbejde og diskussioner – få en mere nuanceret debat 
om et givent emne. 
Et spørgsmål om, hvordan man klæder nye bestyrelsesmed-
lemmer på, blev nævnt.  
Det er vigtigt, at vi har et godt og trygt arbejdsrum i bestyrel-
sen – det sikrer den bedste udvikling af vores skolefællesskab. 
Det er vigtigt, at det i et punkts sagsfremstilling er synligt om 
det er til drøftelse, orientering eller beslutning. 
 
 

6.  Næste års valgfag 20.40 
20 min 

Bilag 
1. Samarbejdet med Løgstrup Skole. Malene indleder 
2. Ny ide: valgfag if. fagdage?  

Procedure: Bestyrelsen opgave er at føre tilsyn med 
valgfag og ikke medvirke til at udforme tilbuddet. Der-
for er dette punkt til information samt deling af 
ideer/inspiration. 
 

Malene orienterede om Skals Skoles valgfagsordning. Forslag 
til at gøre valgfagene til fag på fagdage blev nævnt evt. samar-
bejde med Løgstrup.  



 

 
 

At valgfagene bliver en del af fagdagene, lyder rigtig spæn-
dende, Løgstrup er med på idéen om fagdage.  
 
 

7.  Fastholdelsesudvalg 21.00 
15 min 

Mundtligt oplæg fra udvalget 
Tilbagemelding eller forslag? 
 
Michael fremlagde arbejdsgruppens arbejde. Forslag fra ar-
bejdsgruppen sendes til bestyrelsen og behandles til godken-
delse på næste møde.  
 

8.  Skolens navn 21.15 
40 min 

Skolens navn bliver Fjordklyngeskolen, men hvordan får vi ud-
formet logo, motto mv.? Skal vi invitere til en konkurrence? 
Hvordan kommer vi videre?  
Malene indleder med information om PR if. nybyggeri.  
 
Malene fortalte om et nyt visuelt udtryk ved logo mv. når vi 
får nyt skolenavn/skole. 
En god debat om, hvorvidt vi skal invitere til input til et motto, 
et logo mv. til den nye skole. Et fremtidigt logo kan/bør inde-
holde en profil – hvad vil vi kendes for. Kreative input ønskes 
– vi skal skabe en ny skole sammen. Såvel en intern som en 
ekstern proces med input til logo mv. kan være en god idé.  
Processen med at ansøge om nyt navn sættes i gang nu.  
Dette punkt kommer på igen, når der er nyt. 

9.  Eventuelt (O) 21.55 
5 min 

Karsten foreslog en ny mødedato for juni mødet. Bent og Ma-
lene finder en ny dato. 
Anne fortalte om en skrivelse til landdistriktsudvalget til et 
samarbejde mellem skolefællesskabet og de lokale idrætsfor-
eninger. Bent deltager fra Skals. 
 

10.  Næste møde (O)  10. januar 2023 på Skals Skole 

11.  Aktive arbejdsgrup-
per 

 Vuggestue/Grøn skole (Anne, Thomas, Karsten) 

 


